

Referat styremøte i Brevik Seilforening

Styremøte nr. 7 avholdt fysisk 11. desember 2025

Tilstede: Ole Øyvind, Jarle, Knut M, Hege, Anette, Knut Olav, Allan, Julia og Trine

Forfall: Bård

Referent: Anette

	Ansvarlig	Frist
Sak 32/25 Gjennomgang møtereferat og aksjonsliste Møtereferat godkjent uten kommentarer. Gjennomgang aksjonsliste - Revidere vedtekter for bryggeleie - Vurdere bomløsning, planlegge møte med Solli. Vi ønsker strøm for ringebom. - Dugnad innvendig hus og dommertårn. Jarle lager dugnadspakker som legges ut på FB. - Nummerer plassene på brygga med skilt. Tilbud mottatt. Gjøres etter bryggene er reparert.	Bård Ole Øyvind Jarle Trine Jarle	1/1-26 asap 7/1-26 7/1-26
Sak 33/25 Ny båt (Knut Olav orienterte) Med salg av gammel bøyebåt + støtte på 250 000 kr fra Sparebankstiftelsen DNB har vi kjøpt en ny kombibåt, en Pioneer 16 Explorer. Den kommer med 60 hk motor, el motor til montering i baugen for GPS-styring (holde den på plass i sjø). Levering i april.		
Sak 34/25 Leie av Seivall til 3 x 30 års lag Styret besluttet å ikke åpne opp for dette arrangementet.		
Sak 35/25 NC ILCA 5-6 juni (Hege orienterte) Vi har fått dette arrangementet og venter ca 50 deltagere med tilhørende foreldre/trenere og x antall ribber. Fordelen med å ha det på Seivall er publikumsvennligheten. Lett å følge fra land. Vi ønsker å gjøre dette til et flott arrangement a la NM-veka og vil sette organisasjon rett over jul. Det vil være behov for en gruppe som tidlig jobber med sponsorer, bla høre med Skjærgårdsparken om rimelig overnatting, butikker som er villig til å sponse mat etc. Deltakeravgift vi kan kreve vil sannsynligvis bli max 800 kr/pers. Målet er å tjene på arrangement.	Hege/Bård	
Sak 36/25 Agenda og dato årsmøte 2026 Dato for årsmøte 11/3-26 Utkast til beretning fra gruppene sendes Trine innen 1. februar - Tur og Hav + arrangementer (medlemskvelder) - Knut M og Anette - Modellbåt og resultater – Ole Øyvind - Regnskap (koordinere med kontrollkomiteen) – Knut Olaf - Sport og Junior – Hege og Allan - Express og BB11 (høre med hhv Håkon og Morten Z om de vil bidra) - Anlegg – Jarle Forslag til saker; ➤ Status for Handlingsplan for bedre økonomi og engasjement. ➤ Vurdere om vi har et eget pkt om dugnader. ➤ Årshjul med forslag til prioriterte prosjekter. ➤ Medlemskontingent indeksreguleres	Alle Knut/Anette Ole Øyvind Knut Olaf Hege/Allan Trine Jarle	1/2

Sak 37/25 Sosial samling/medlemsfest		
Pga vinterferien settes dato til 7. februar (da kan Anette som er lead). Får med seg Julia og Knut M i arr kom. Vurdere foredrag fra f.eks. Snakkas og lbb om deres regattaer i 2025 og planer for 2026.	Anette, Julia og Knut M	7/4
Sak 38/25 Rapport fra gruppene		
<u>Regattakomiteen</u> – terminlisten er nesten klar. Skal publiseres 12. februar.	Ole Øyvind	
<u>Sport- og Junior</u> - 7 av de nye optimistene møtte til avslutning i Badeparken! For å holde på dem gjennom vinteren ønsker Hege å samle dem til noen treninger i en hall (Claes har tilgang) og bruke noen tusen på dem. Denne rekrutteringen er viktig for foreningen! Hege ønsker også sammen med Allan å legge frem en plan for ILCA satsning. Bla søke om enda en ribb – få den inn i prioriteringslisten. De legger frem et forslag til neste styremøte.	Hege/Allan	
<u>Informasjon</u> – webkamera integrert på nettsiden implementeres nå. Må bruke noen tusen på eksterne 3. parter for å effektivisere. Testing av løsning vil foregå i vinter, i god tid før sesongstart.	Trine	
«Utleie AirBnB 2. etasje. Trine har satt opp case og fått vurdering fra kommunen. Styret enig om at «vinneren går opp i spinningen» og legger bort initiativet. Case presentert i egen PP. Vurdering av bruksendring fortsatt aktuelt.	Bård	
<u>Anlegg</u> – Skadene etter Amy er til dels reparert. Kostnader hittil 150 000 kr. Da er ikke vann og strøm tatt med. Sjekk av Telebryggen med ROV blir ikke gjort før på nyåret. Ønskelig med et samlet oppgjør (forsikring).	Jarle	
Dialog om ny bom pågår. Kai er nå involvert.	Jarle/Ole Ø	
<u>Tur og Hav</u> – nybegynnerkurs for voksne – 7 hittil påmeldte (1 gavekort). Har foreløpig 2 båter, Heit Vilt og Quadriga; må ha min to til. Vurdere å invitere ansatte hos Sparebank1 som er vår hovedsponsor, må se på pris/pakke.	Knut/Anette	
Et vellykket debrief-møte i Tur og Hav på Seivall med mange fremmøtte 10/12. Mye fin input fra medlemmer vi tar med videre i jobbingen.	Knut M	

Neste møte 4. februar 2026.

På agenda til dette møtet bla:

- Planlegge årsmøtet - alle
- Legge frem forslag til dugnadspakker og hvordan organisere - Jarle
- Legge frem en plan for foredrag/medlemskvelder før sesongstart - Anette
- Legge frem Årshjul 2026 og plan for søknader og prioriterte prosjekter - Bård
- Legge frem forslag til satsning på ILCA-seilerne (initiativ og kostnader) -Hege